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Referat styremøte 28.10.2010 
 
Til stede: Jarle Aarhus, Svein Jåtun, Frank Ove Ødegård, Dagfinn Vemmelvik, Helge 

Omdal, Janne Lise Hommen, Gry K. Vatnedalen. 
  

 
Sak 25-10. Gjennomgang av forrige styremøte 

Noe er gjort på veien opp til Stemtjønn, ingen aner noe om hvem. Vi må prøve å få til 
et samarbeid med benkeskytterklubben. Sette opp en plan for hvordan og når 300m 
banen kan brukes. JAA har sendt over forslagene vedr cuper til samlaget.  
 

Sak 26-10. 17.mai 
GKV sjekker med kulturkonsulenten om det er noe framgang i 17.mai planene.  
Dersom vi ikke skal være med på 17.mai, så må vi finne andre inntektskilder. Vi tar 
temaet opp igjen på neste møte 17.nov.  

 
Sak 27-10. Årsmøte 

Årmøteinnkalling er sendt på mail til alle som vi har mailadresse til, samt slått opp i 
hallen og på nettet, samt innrykk i Budstikka. FOØ holder på, sammen med SJ å få 
ferdig årsmeldingen til samlaget. JAA venter på tall fra denne for å skrive 
årsmeldingen vår. JLH sjekker med banken vedr kake. SJ sender mail til banken vedr 
invitasjon til årsmøte. JAA lager programmet. 

 
Sak 28-10. Årets innendørs stevne 
 Innendørs stevne 9 og 11 nov. Se egen arbeidsliste. Denne legges også ut på nett.  
 
Sak 29-10. Ny15m bane 

Den nye reviderte planen virker ok. Et par ting som må sjekkes ut at det er i henhold til 
forskrifter. Det tas sikte på å få søknaden ferdig til innsending i midt januar 2011.  

 
Sak 30-10. Medlemskap/ elgskyting og priser 

Elgskytingsprisen foreslås økt til 250,- Mulighet for å lage en pakkeløsning for 
elgskytterne, hvor de kan melde seg på via nettet og ha innbetalt alt på våren.  Vi tar 
saken opp igjen på neste møte. Hva med enkeltskyttere? 
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Sak 31-10. Eventuelt 
-Info fra regnskap – vi ligger godt an. Det er brukt ca 100.000 på toalett/ammobunker 
og gavl på skytterhuset. Vi har fått inn penger fra bank, 17mai, grasrotandelen, LS, 
stevner,jaktprøver. Damegruppa/aktivitetsgruppa sin konto overføres til skytterlaget. 
 – LS2011 – Hvem skal opp, hvem kan ta på seg jobben med å samordne i år. FOØ 
tenker litt om han også i år vil ta på seg oppgaven. 
-GKV og DV lager en fotobok med tekst og bilder, som overrekkes banken vår.  
-200m og vann. Det må gjøres noe her. Det må dreneres der ute til våren, få ut en 
graver for å lage grøft.  
-Tak skytterhus. Det er lekk i taket. Harald Johan må ta kontakt med O. Sørli for å ta 
en sjekk på pipebeslaget. 
-Søknad til forstanderskapet 2011. Gå igjennom denne med tall på årsmøte, og søke 
om midler til et bestemt formål. F.eks premieskap.  
-Neste møte er kl 17.11.2010 kl 17.00 på Stemtjønn. Møtet går rett over i årsmøte.  
 
Referent Gry K. Vatnedalen 

  


